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DESJARDINS BANK / CVE PICKLEBALL CLUB
ANNUAL TOURNAMENT
4TH EDITION: FEBRUARY 15, 2026

	                  
TOURNAMENT MESSAGE / MESSAGE POUR LE TOURNOI



			Message to all Members:
We are delighted to welcome the 4th edition of our Annual Tournament and proud to announce that Desjardins Bank is the official sponsor of the 4th edition of the CVEP Annual Tournament. We sincerely thank them for their generous support.
A huge thank-you to all of you! Thanks to your energy and dedication, the first three editions were a great success, and we are very excited to renew the experience once again this year.
We would also like to remind you that in 2025, we had the honor of presenting, on your behalf and on behalf of our valued sponsors, a $7,000 donation to the local community organization we support, Gateway Community Outreach of Deerfield, which assists families in need.
Tournament Details for This Year
Date: February 15, 2026 | 8:00 a.m. – 4:30 p.m.
Location: Courts 1 to 4 and 5A to 8B
Rain Date: February 22, 2026
This is a recreational-competitive tournament, and players will compete in a friendly and respectful spirit.
We will send another message on January 19, 2026, with full registration details.
Registration Information
· Fee: $10.00 per player for the tournament, regardless of the number of categories entered
· Categories:
· Three categories: Mixed Doubles, Women’s Doubles, Men’s Doubles
· Two skill levels for each category, except for Beginners (Mixed only)
Registration Process
· You will be asked to register INDIVIDUALLY and provide your skill level. This may be based on:
· The level of the team you usually play on
· Your tournament rating (DUPR), if applicable
· Self-assessment
· You will then be paired with a player of similar skill level in the category or categories you selected.
· Players registering for only one category will have priority over the second-choice category of those registering for two categories.
Payment will be made to your team captain once your registration is confirmed. Additional details will follow.
Important Information
· The tournament is limited to 160 players — first come, first registered.
· Registration fees are non-refundable.
· The Tournament Committee reserves the right to make changes if necessary.
We very much look forward to seeing you on the courts!
Sincerely,
Stéphane Dumas
Tournament Director
On behalf of the Organizing Committee







		Message à tous les membres:
Nous sommes ravis d’accueillir la 4e édition de notre tournoi annuel et fiers d’annoncer que  Desjardins Bank est le commanditaire officiel de cette 4e édition du tournoi annuel du CVEP. Nous les remercions sincèrement pour leur soutien et leur générosité.
Un immense merci à vous tous! Grâce à votre énergie et à votre engagement, les 3 premières éditions ont connu un grand succès, et nous sommes très heureux de renouveler l’expérience encore cette année.
Nous vous rappelons qu’en 2025, nous avons eu l’honneur de remettre, en votre nom et au nom de nos précieux commanditaires, un chèque de 7 000 $ à l’organisme communautaire local que nous soutenons, soit Gateway Community Outreach de Deerfield, qui vient en aide aux familles dans le besoin.
Voici les détails pour cette année :
Date: 15 février 2026  de 08h00-16h30
Lieu : terrains 1 à 4 et 5A à 8B
En cas de pluie : remis au 22 février 2026. 
Ce tournoi est récréo-compétitif et les joueurs s'affronteront de manière amicale et respectueuse.
Nous vous enverrons un autre message le 19 janvier 2026 pour informer des modalités d’inscription. 
Information pour les inscriptions :
· Coût : 10,00$ par joueur pour le tournoi, peu importe le nombre de catégorie. 
· Catégories : 3 catégories : soit mixte, double femme et double hommes et de 2 niveaux de jeu pour chaque catégorie sauf pour les débutants (mixte).
       Modalités d’inscription :
· On vous demandera de vous inscrire ‘SEUL’ et de nous donner votre classement. Votre classement est établi soit en fonction de l’équipe dans laquelle vous jouez, soit votre classement dans des tournois (DUPR) dans lesquels vous avez participé ou encore votre auto-évaluation.  
· Vous serez alors jumelé, avec un joueur/euse de niveau similaire dans la ou les catégories dans lesquelles vous vous serez inscrits. 
· Les joueurs qui ne s’inscrivent qu’à 1 seule catégorie, ont priorité sur le 2ème choix de ceux qui s’inscrivent à deux catégories 
      Le montant sera payable au capitaine de          votre équipe suivant la confirmation de votre inscription et les détails suivront.
Informations importantes:
· Le nombre de participants est limité à 160 joueurs, donc "premier arrivé, premier inscrit".
· Les frais d’inscription ne sont pas remboursables
· Le Comité du Tournoi se réserve le droit de faire des changements.  



Nous avons très hâte de vous retrouver sur le terrain.
Sincèrement
Stéphane Dumas,
 Directeur du tournoi pour
Comité organisateur
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